
Interpelacja do Ministra Infrastruktury Andrzeja Adamczyka w sprawie budowy drogi Via 

Maris. 

 

Szanowny Panie Ministrze, 

 

           Z roku na rok gęstość ruchu ulicznego systematycznie wzrasta. Szlak drogowy 

Władysławowo-Gdynia jest w sezonie letnim ciągle zakorkowany.  Zarówno mieszkańcy 

powiatu puckiego czy wejherowskiego, jak i turyści muszą zmagać się z wielogodzinnymi 

korkami ciągnącymi  się już od Gdyni do samego Półwyspu Helskiego. Wracając z pracy w 

centrum Trójmiasta, mieszkańcy powyższych powiatów przeżywają prawdziwą gehennę, a 

powrót do domu trwa niekiedy kilka godzin. Problem narasta w weekendy, gdzie zwykły 

rekreacyjny  wyjazd nad morze przeradza się w wielogodzinne stanie w korku. 

         Mieszkańcy Gdyni, Rumi, Redy, Pucka ogromne nadzieje pokładają w obietnicę budowy 

drogi Via Maris, która ma połączyć Gdynię z Władysławowem. Budowa tej trasy 

umożliwiłaby utworzenie sprawnego połączenia północno-zachodniej części województwa 

pomorskiego. Dzięki temu zmniejszy się ruch w centrach: Gdyni, Rumi, Redy czy Pucka, a 

drożność  na trasie do Władysławowa wzrośnie. 

       Informacja, że planowana inwestycja nie ruszyła z etapu koncepcyjnego, budzi w 

mieszkańcach powiatu wejherowskiego i puckiego uzasadnione obawy, że droga Via Maris 

nie powstanie. Ogromne rozczarowanie mieszkańców wynika z faktu, że brak jakichkolwiek 

konkretów na temat budowy tej trasy. 

W związku z powyższym proszę o odpowiedź na następujące pytanie: 

1. Proszę o informację, kiedy rozpocznie się realizacja budowy Via Maris? 

 

Z poważaniem 

Poseł Małgorzata Zwiercan 


